
Zápisnica z rokovania komisie školstva, mládeže a informatizácie 
pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

_____________________________________________________________________ 
 
Dátum zasadnutia: 11.9.2019         16:30 hod 
 
Členovia komisie:              Mgr. Mária Šebíková, predseda 
    Ing. Ivan Bošňák, podpredseda 
                                               Denisa Kiszel, tajomníčka                                                     
    PaedDr. Zuzana Kaliariková riaditeľka ZŠ s MŠ  
    Mgr. Jana Krettová 
    Prof. Jozef Masarik- ospravedlnený 
    RNDr. Jarmila Požgayová 
    Miloslav Sajan 
    Mgr. Martina Šujanová 
  
Hosť:     Mgr. Dagmar Krajčírová, prednostka MÚ 
                                      
 
Program rokovania: 

1. Informácia prednostky Mú p. Krajčírovej 
2. Informácia o otvorení šk.r. 2019/2020, organizácia ZŠ s MŠ 
3. Vývoj počtu žiakov v nasledujúcich rokov 
4. Čerpanie rozpočtu komisie školstva 
5. Rôzne  
 
 
1. Informácia prednostky MÚ pani Dagmar Krajčírovej 

- nadstavba škôlky: pani prednostka  informovala, že od dnes 11.9.2019 fungujú deti v dolnej 
časti škôlky. Jedlo pre deti je zabezpečené v existujúcej jedálni. Ostatné deti sa vrátia do 
škôlky až po ukončení prác nadstavby. Predpokladaná doba ukončenia je do polovice októbra.  

Škôlka bude mať 190 detí. 
 
- štúdia nadstavby a rozšírenie jedálne – štúdie momentálne nie sú na predloženie, budú sa 

pripravovať do konca roka 2019. Na vrchnom podlaží by malo vzniknúť 8 tried, jedáleň bude  
v spodnej časti. Budú navrhnuté rôzne alternatívy. 

 
- West park- škôlka - možnosť by bola len na dve triedy. Bude potrebný názor hygieny. 
 
p.Bošňák vyžaduje tabuľku o počte neprijatých detí do MŠ. 
 
- dočasná škôlka na fare – pán Dekan Pokojný žiada od  MČ o platenie nájmu za dočasné 

umiestnenie detí z MŠ Hargašova v priestoroch fary. V bežnom rozpočte momentálne nie sú 
zdroje na vykrytie prípadného nájmu pre triedu MŠ Hargašova, ktorá je dočasne umiestnená v 
priestoroch Farského centra v Záhorskej Bystrici. 

 
Návrh školskej komisie: Navrhujeme Miestnemu úradu vstúpiť do rokovania s pánom 
Dekanom o výške nájmu za používanie priestorov Fary pre účely MŠ Hargašova. 
 
 
 
 
 

2. Informácia o otvorení škr.2019/2020, organizácia ZŠ s MŠ 
 

Základná škola:  
- uvítací program pre prváčikov sa konal v športovej hale. Pre tento rok boli otvorené 4 triedy 



Počet prváčikov je 77 
 
Počet žiakov v ZŠ pre šk.r. 2019/2020 sa zvýšil na 512 (ch 249/ d 263).  
Učebne: 1. stupeň - 11 tried v budove 1. stupňa, 2 triedy v budove školskej jedálne, 2 počítačové učebne 

2.stupeň – 9 tried, prírodovedná učebňa, jazyková učebňa, učebňa techniky v športovej hale, 
v športovej hale priestor pre 2 skupiny telocviku naraz. 

ŠKD navštevuje k dnešnému dňu 240 detí, ktoré sú umiestnené v 9 oddeleniach. 
Pedagogický personál ZŠ: 1. stupeň: 17 pedagógov, 2. stupeň: 14 pedagógov, ŠKD: 9 vychovávateliek, 
špeciálny pedagóg: 1, asistent učiteľa: 1 

 
Materská škola-prihlášky: 
Prehľad 
5-6 ročné   14 
4 ročné  53 
3 ročné  58 
2,5 ročné  15  nar. septem. - december 
2016 
2,5 ročné  12  nar. január – február 
2017 
 
Prihlášok spolu: 160, z toho 8 detí nemalo trvalý pobyt v ZB, ktoré neboli prijaté. Zo všetkých 121 
prihlásených detí, ktoré spĺňali podmienku dovŕšenia 3 rokov k 31.8.2019 bolo prijatých 96 detí, t.z., že 
25 detí podmienku spĺňajúcich nebolo prijatých z dôvodu kapacity. Neprijaté boli ešte deti, ktoré dovŕšia 
3 roky po 1.9.2019, tých bolo 19 a 12 detí, ktoré dovŕšia 3 roky až po 1.1.2020. 
V súčasnosti navštevuje MŠ 186 detí v 8 triedach. 
Pedagogický personál MŠ: 14, 2 nastúpia v októbri, spolu bude 16 pedagógov 
 

3. Vývoj počtu žiakov na ďalšie roky: 
 

Štatistické údaje a profilácia školy 
Projektovaná kapacity školy: 20 tried 

 Spolu  Počet žiakov  Spolu     
Šk.r. Počet 

žiakov 
 1.-4. 

roč. 
5.-9. 
roč. 

 Počet 
tried 

1.-4. 
roč. 

Z 
toho 
ŠT: 

5.-9. 
roč. 

 

2011/12 214  129 85  13 7 - 6  
2012/13 228  143 85  13 8 - 5  
2013/14 262  160 102  15 9 - 6  
2014/15 293  179 116  15 9 - 6  
2015/16 333  194 139  16 9 - 7  
2016/17 387  227 160  17 10 - 7  
2017/18 443  255 188  19 11 - 8  
2018/19 475  278 197  21 12 - 9  
2019/20 512  290 222  23 13 - 10  

 
 
 
 
 
Vývoj počtu žiakov na ďalšie roky – variant 1      
           
    2019/2020    2020/2021  2021/2022    
    žiaci   triedy žiaci   triedy žiaci   triedy 
1.roč.   76   4 75   4 75   4 
2.roč.   74   3 76   3 75   3 
3.roč.   67   3 74   3 75   3 



4.roč.   73   3 67   3 74   3 
    290   13 292   13 299   13 
                      
5.roč.   68   3 73   3 67   3 
6.roč.   47   2 58   2 60   3 
7.roč.   46   2 47   2 58   2 
8.roč.   39   2 46   2 47   2 
9.roč.   22   1 39   2 46   2 
    222   10 263   11 278   12 
                      
spolu   512   23 555   24 577   25 

 
 
Vývoj počtu žiakov na ďalšie roky – variant 2      
           
           
           

    2019/2020    2020/2021 2021/2022    

    žiaci   triedy žiaci   triedy žiaci   triedy 

1.roč.   76   4 77   4 76   4 

2.roč.   74   3 77   4 77   4 

3.roč.   67   3 74   3 77   3 
4.roč.   73   3 67   3 74   3 
    290   13 295   13 304   14 
                      
5.roč.   68   3 73   3 67   3 
6.roč.   47   2 60   3 60   3 
7.roč.   46   2 47   2 58   2 
8.roč.   39   2 46   2 47   2 
9.roč.   22   1 39   2 46   2 
    222   10 265   12 278   12 
                      
spolu   512   23 558   25 582   26 

 
 
 
 

 
4. Čerpanie rozpočtu komisie školstva  

K dnešnému dňu bolo z rozpočtu komisie vyčerpaných 2 287,92€. Zostatok je 712,08€. 
Požitie rozpočtu: dopravné ihrisko pre 1. a 2. ročník ZŠ – 405€, plavecký výcvik pre 3. ročník – 
340€, knihy na koniec šk.r. ako odmeny – 354,84€, vstupné Lidice pre žiakov 8. a 9. ročníka – 
202,13€, Deň detí – 300,22€, Deň učiteľov – 685,73€. 
 

5. Rôzne:  
- Prevádzkový poriadok : informatívne ( dodal p Kubovič ) 
- Oslobodenie od platenia za ŠKD a MŠ – symbolický poplatok pre deti zamestnancov školy, 

za každé dieťa 5,- eur.  Návrh na zastupiteľstvo pripraví p. Bošňák 
Hlasovanie: 
ZA: všetci prítomní členovia  
PROTI: 0 



ZDRŽAL SA: 0 
 

- Podnet od rodičov- prechod pre chodcov:  zabezpečiť pre deti navštevujúce ZUŠ v Ľudovom 
dome svetelnú signalizáciu, prerokovať na dopravnom oddelení na magistráte. Podnet bude  
posunutý na referát výstavby pánovi Chrenkovi.  

- Vyhodnotenie MDD: 
Akcia sa vydarila pre spokojnosť všetkým prítomným. 
O zabezpečenie sa postarala nielen škola, ale aj MČ, OZ MFK Záhorská Bystrica, ktoré 
prispelo z grantu a vlastných prostriedkov sumou 1200,- eur a rovnako firma BOBO 
PUBBLICITA (Bohuš Blecha), ktorý sa podieľal na návrhu a tlači súťažných lístkov, nálepiek 
a propagačných plagátov. Chybu s neuvedením kompletného zoznamu aj kľúčových 
sponzorov a dobrovoľníkov pri organizácii akcie Deň Rodiny - MDD v článkoch v Našej 
Bystrici sa bude MÚ snažiť neopakovať. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Zapísala: Denisa Kiszel, tajomníčka 
Kontrola: Mgr. Mária Šebíková, predseda 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

        


	Hosť:     Mgr. Dagmar Krajčírová, prednostka MÚ

